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Medborgarförslag om bassängbad vid Lugnets terass, liknande det som 
planeras vid Munkbron 
 
Hammarby sjöstad saknar idag ett bryggbad, trots sin starka anknytning till vatten. Vattenkvaliteten i 
Hammarby sjö verkar inte vara tillräckligt bra - men kanske skulle en lösning med flytande bassäng med 
renat vatten fungera. Därför föreslår jag att staden undersöker möjligheterna att anlägga ett flytande 
bassängbad vid Lugnets terass i Hammarby sjöstad, som antingen kan finansieras av staden, eller på ett 
liknande sätt som det bad som planeras vid Munkbron. 
 
Ett bad skulle passa bra på platsen på flera sätt:  

 Det skulle bidra till en mer välkomnande östlig entré till Sjöstaden och ytterligare stärka områdets 
koppling till vatten. 

 Det skulle ge stadsdelens medborgare fler rekreationsmöjligheter, inte minst om det året-runt-
anpassas. Ett uppvärmt bassängbad utomhus med möjligheter till motionssimning även vintertid 
skulle attrahera boende även från Södermalmssidan, både som alternativ till Eriksdalsbadet och som 
upplevelse. 

 Det skulle ge platsen en starkare identitet med bättre resursutnyttjande. Det är idag ett fint läge med 
både utsikt, solläge och stora ytor, men det är ändå bortglömt. Bryggorna som bildar den lilla 
hamnbassängen är inte effektivt utnyttjade eftersom de inte går att använda till vare sig bad eller 
båtplatser. 

 Läggs bassängen på flytbryggor borde det även gå att hitta en lösning utan att 
avrinningsfunktionerna för dagvatten på platsen behöver påverkas, och fortfarande ha stora allmänna 
ytor kvar där alla har tillträde. 

 Platsen har redan idag goda kommunikationer med både tvärbana, buss och cykelvägar och det 
skulle inte krävas parkeringsplatser eller annat för att ordna bättre tillgänglighet. 

 
 
Med vänlig hälsning  

 
 

  
 

 




